
Skolebestyrelsesmøde 

Havndal børneby 
Mandag den 28.11.2022 kl. 17.00 – 19.00  

Referat 

 
Fraværende med afbud: 

Ann Abildskov 

 

1. 

Referat fra sidst 

 

 Godkendt uden bemærkninger 

 

2. 

Nyt fra formanden 

 

 Orientering fra skolerådsmøde: 

Trivsel i folkeskolen – tallene er triste 

generelt set. En del 16-24 årige udviser 

tegn på stress, angst, depression, 

manglende søvn 

Kommer snart trivselsundersøgelse. 

Ny sundhedspolitik på dagsordenen 

Karen Balling fra kommunikation deltog 

med gode input – linkes til kampagner i 

kommunen på FB side, hjemmesider 

friskes op. 

Lejrskole betaling – 120 kr. pr. døgn 

Der tildeles penge til trivsel i den nye 

budgettildeling 

Fremadrettet rengøring på alle skoler på 

alle skolens åbningsdage 

Rammereduktion 

Ekstra tildeling til SFO-kompetenceløft 

 

Generelt er skolerådsmøderne rigtig gode, men 

for lidt dialog med politikere 

 

 

3. 

Nyt fra ledelsen 

 

 Sidste skoledag før jul er 21.12 – alle fri 

kl. 12.55 

 Luciaoptog 12.12. kl. 8.00 – alle 

inviteres 

 Kommunikationsafd. har stadig ikke 

henvendt sig 

 Indstilling til PPR: 

Starter med evt udfordring hos elev 

Arbejdsmøde/netværksmøde 

Indstilling til PPR – venteliste 



Psykolog på stedet hver 14 dag både til 

observationer, papirarbejde (PPV), 

netværksmøder, sparring 

Evt indstilling til BUA 

Venteliste kan være helt op til 1 år 

 

Konklusion: ventetiden kan være lang, men 

vigtigt med dialog med forældre under 

ventetiden, og fremskudt socialrådgiver 

inddrages, hvis muligt. 

Punktet tages med på PR møde 

 

 Dagplejesamarbejde – dagplejen bakker 

op omkring børnebyen, men har pt en 

del nye børn. De forventer at komme 

igen efter nytår 

Evt. åbent hus arrangement eller 

forældrekaffe (LP) 

Husk at tænke dagplejen ind ved f.eks. 

fotodag, Lucia mm 

 Pr. 1.12-30.06 ansat 2 

pædagogmedhjælpere i børnehaven 

 7.12 Børnehaven gudstjeneste i kirken 

 9.12 Forældrearrangement i børnehaven 

(forældrerådet arrangerer) 

 

4. 

Nyt fra elevrådet 

 Referat fra elevrådsmøde sendes ud med 

referat bestyrelsen 

 Venskabsklasser startet op med 

affaldsindsamling 

 Billede af elevråd hænges op ved 

indgang 

 Ønsker elevråd: 

Legepatrulje i gang igen (er startet op) 

Elevrådets hyggedag (før vinterferien) 

Nye bolde (er indkøbt og i brug) 

Ekstra gyngestativ, længere frikvarterer 

– gerne inde 

Mere legetøj udendørs – sjippetove, 

boomeranger mm 

Spillehule med VR, Ipads, mobiltid i 

pauser 

Spille bold bag ved hallen 

Desværre en del affald omkring 

børnebyen efter unge mennesker 

Sofus og Victor (deltager i 

fælleselevrådet i Randers) og er kommet 

med i gruppe omkring sundhed og 

trivsel 



De deltager i næste 

skolebestyrelsesmøde 

 

 

5. 

Forretningsorden 

 

 Bilag er sendt ud – tilpasning 

DBJ retter til og sender ud 

 

6. 

Principper 

 

 ”Den gode tone” – drøftelse  – lidt 

tilretning – DBJ retter og sender ud til 

bestyrelse. 

Det er vigtigt, at der arbejdes med dette 

princip både blandt elever, forældre og 

personale. Et tilbagevendende punkt 

som elevrådet/alle elever også kommer 

til at arbejde med 

 Hjemsendelse af elever i skoletiden 

(bilag er sendt ud) – drøftelse – enkelt 

rettelse – DBJ retter til 

 

7. 

Spørgsmål fra forældreråd i børnehaven 

(Chanette) 

 

 Madordning – der tages beslutning i 

bestyrelsen om der skal være 

madordning eller ej. Er til afstemning  

hvert andet år. Skrives i folder fra 

børnehaven (LP) 

 Cykelture i skoledelen – er allerede 

eksisterende 

 Motionsdag med evt. konkurrencer for 

at motivere elever – tages med til 

motionsudvalg 

 

8. 

Landsmøde (Chanette og Line) 

 

 Orientering  

 

9. 

Opsamling på skolebestyrelseskursus 

 

 Drøftelse. 

Rigtig godt kursus, hvor alle deltog 

 

10. 

Evt. 

 

 Svar fra kaffemøde Liselotte Lervad og 

Jesper Kaas: 

AN stadig ikke fået svar vedr. 

vuggestue, men har rykket for det. 

Folder: stadig ingen henvendelse fra 

kommunikation 



 Luciaoptog for hele byen – DBJ laver 

opslag 

 Bestyrelsen ønsker formøde næste gang 

– derfor samles de 16.30 i 

sundhedsplejerskens rum 

 

11. 

Punkter næste møde 

Camilla er ordstyrer på næste møde:) 

 

 Hjemmeside og folder – hjælp fra 

kommunikationsmedarbejder 

 Social aktiviteter i byen  

 Årshjul – herunder også kommunikation 

– AN og CH laver udkast 

 Slides skolerådsmøde 

 Princip for god tone og skole-hjem 

samarbejde 

 Lejrskole 

 


